
Velikolaška policija ni ukinjena
Decembra lani je Anton Polzelnik, de-

legat KS Velike Lašče, na zasedanju vseh
zborov skupščine postavil naslednje po-
slansko vprašanje:

»Pred približno tremi tedni je bil uki-
njen oddelek postaje policije v Velikih
Laščah. Oddelek je opravljal svojo de-
javnost za okrog 3.400 prebivalcev na
območju KS Rob, Velike Lašče in Tur-
jak. Krajani so zaradi tega zaskrbljeni...
Ali bo spet vse prenešeno v center? Veli-
ke Lašče so od Ljubljane oddaljene 32
km, zato ni sprejemljivo, da prihajajo
delavci postaje policije iz Ljubljane v Ve-
like Lašče.«

Iz Ministrstva za notranje zadeve
— Uprave za notranje zadeve Ljubljana
ali natančneje iz urada šefa načelnika
Vladimirja Korošca je prišel naslednji
odgovor:

»V zvezi s poslanskim vprašanjem, ki
ga je podal Anton Polzelnik iz krajevne

skupnosti Velike Lašče, na 14. skupnem
zasedanju zborov skupščine občine Ljub-
ljana Vič-Rudnik in se nanaša na ukini-
tev Policijskega oddelka v Velikih Laš-
čah, vam sporočamo, da Policijski odde-
lek Velike Lašče uradno ni bil ukinjen in
tudi ni predvideno, da bi ga ukinili v bliž-
nji prihodnosti. V omenjenem oddelku je
prišlo v okviru kadrovskih potreb le do
premestitve dosedanjega komandirja na
drugo delovno mesto, v okviru Uprave
za notranje zadeve. Policijski oddelelc pa
še naprej redno opravlja dejavnost na
dosedanjem teritoriju. Kakršnakoli na-
migovanja o ukinitvi oddelka s strani
Uprave za notranje zadeve, so brez real-
ne osnove, saj o ukinitvi oddelka odloča
občinska skupščina, v soglasju z Ministr-
stvom za notranje zadeve. Prosimo, da
o tem seznanite poslance občinske skupš-
čine, posebej pa krajane krajevne skup-
nosti Velike Lašče.


